
 
 

Protokoll 2016-02-07 
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb  

 

Närvarande styrelsen: Frånvarande: 
Pierre Winberg PWI 
Birgitta Andersson BAN 
Kjell Holmgren KHO 
Inger Persson IPE 
Urban Björklund UBJ 

Rosémarie Palm RPA 
Malin Helin MHE 
Stefan Franzén SFR 

 

 

 § 1 Mötets öppnande 

Ordförande PWI hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 § 2 Val av mötessekreterare 

UBJ valdes till mötessekreterare. 

 § 3 Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 § 4 Ekonomi 

Kassören KHO redovisar. I kassan finns 47 000 kr. Klubben backar ca 500 kr/mån i nuläget. Hyran är 

på 5 300 kr/mån. KHO konstaterar att BBK har en väldigt låg bordsavgift, 35 kr. Exbis Söderhamn tar 

50 kr för en spelkväll. Diskussion kring att söka bidrag. Inga beslut togs. 

 § 5 Verksamheter 

A. Klubbens framtid 

 1 Torsdagar 

  Styrelsen diskuterade torsdagsspelet. Beslutades fortsätta i nuvarande omfattning där BAN 

  hjälper till med partner och ibland ringer runt. 

 2 Söndagar 

  Diskussion kring söndagsspelet. Inga beslut togs. 

 3 Måndagar 

  Diskussion kring måndagsspelarnas representation i styrelsen. Styrelsen beslutade att, 

  eftersom måndagsspelet är överrepresenterat, försök få med fler måndagsspelare i styrelsen. 

  Valberedningen skall informeras! 

 4 Städning 

  Styrelsen beslutade att tilldela Sigbritt Bengtsson städningen på ca 4 timmar/månad mot en 

  ersättning på 400 kr/månad. 

 5 Tävlingsspelare 

  PWI föredrog i ämnet och menade att andra s.k. ”Tävlingsspelare” på klubben måste ta ansvar 

  för klubbens regionala tävlingar. PWI avsäger sig det uppdraget, tid saknas. 

 



 
 

 

 6 Nyrekrytering 

  Styrelsen diskuterade kring nybörjarverksamhet. UBJ fick i uppdrag att prata med Pär Netsman 

  som är Utbildningsansvarig och be denne starta upp en ny lista med intresserade samt anslå en 

  kommande kurs. Pär skall prata med Inger Persson, Birgitta Andersson, Pierre Winberg samt 

  ev. Marie Svensson om ev. personer som kan vara intresserade av nybörjarkurs. 

B. Gävleborgs Bridgeförbund 

 1 Utbildning TL/Ruter 

  Styrelsen diskuterade kring behovet av utbildningar. 

  BAN och IPE fick i uppdrag att undersöka med måndagsspelarna hur många som är 

  intresserade av en utbildning i Ruter.  

 2 Representant GBF 

  PWI redovisade från GFB. Minst en person från varje klubb i distriktet skall vara representant i 

  GBF’s styrelse kommande verksamhetsår. PWI har haft uppdraget men vill inte fortsätta. 

  Styrelsen diskuterade kring ämnet men man kom inte fram till lämplig person. Frågan 

  bordlades men samtliga styrelsemedlemmar fick i uppdrag att försöka namnge någon person 

  för uppdraget. Man meddelar PWI. 

 

C. Årsmöte 

 1 Kallelse 

  Styrelsen gav UBJ i uppdrag att kalla till Årsmöte söndag den 13 mars kl. 14.30. 

 2 Verksamhetsberättelse 

  Styrelsen gav PWI i uppdrag att ta fram en Verksamhetsberättelse för 2015. 

 3 Ekonomisk berättelse 

  Styrelsen gav KHO i uppdrag att ta fram en Ekonomisk berättelse för 2015. 

 § 6 Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 § 7 Nästa styrelsemöte 

Inget nytt datum för styrelsemöte beslutades. Årsmöte 2016-03-13. 

 § 8 Avslutning 

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat. 

 

 

Bollnäs 2016-02-07 

 

Sekreterare   Justeras 

 

 

Urban Björklund  Pierre Winberg 


